
Protokół Nr LX/2023 

  z LX  nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 31 maja 2023 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 14 radnych 

• Obecni według załączonej listy obecności – 14 radnych. 

 

Ad. 1 Otwarcia LX nadzwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na dzisiejszej nadzwyczajnej sesji. Celem sprawdzenia listy obecności 

radni zalogowali się do terminalu (zał. do protokołu).  

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi 

kworum.  Przewodnicząca stwierdziła, iż sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana.  

Pani Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poinformowała, że dzisiejsza sesja została zwołana na 

wniosek Pana Burmistrza w sprawie podjęcia uchwały ws. zmian w budżecie. Radni 

otrzymali informację, czego zmiany będą dotyczyły. 

 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz przedstawiła porządek obrad dzisiejszej sesji. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na 

lata 2023-2037 

b) w sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy na rok 2023.  

4. Zamknięcie obrad  LX nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Pani Skarbnik 

Skarbnik Monika Starczewska – w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadzamy 

dochody i wydatki, które do budżetu były wprowadzane zarządzeniami Burmistrza Miasta i 

Gminy Koniecpol w okresie kwiecień – maj. Za ten okres dochody i wydatki bieżące wzrosły 

o kwotę 818.868,96 zł, były to dochody wprowadzane na podstawie decyzji Wojewody 

Śląskiego, pisma z Krajowego Biura Wyborczego, dochody z funduszu pomocy oraz 

dofinansowanie zadania pn. „Poznaj Polskę”. Bieżącą uchwałą budżetową zwiększamy plan 

dochodów ogółem, w tym bieżących o kwotę 1.039.475,00 zł i na powyższą kwotę składają 

się środki z Funduszu COVID-19 na rekompensatę dla przedsiębiorstw w kwocie 

1.009.800,00 zł, środki na dodatek węglowy 3.060,00 zł, dotacja na usuwanie folii rolniczych 

16.615,00 zł, refundacja przez powiat wydatków na bieżące utrzymanie uchodźców z Ukrainy 

-10.000,00 zł. Plan wydatków ogółem wzrasta o kwotę 1.739.347,40 zł, z tego bieżące 
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1.706.335,00 zł oraz majątkowe 33.012,40 zł. Wydatki na rekompensaty dla przedsiębiorstw i 

koszty obsługi – 1.009.800,00 zł, na dodatek węglowy – 3.060,00 zł, na usuwanie folii 

rolniczych – 17.945,00 zł, na zakup energii – 500.000,00 zł, na utrzymanie zieleni 50.000,00 

zł, na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych – 2.100,00 zł. 

Wydatki na zadania statutowe jednostek oświatowych i MGOPS -111.500,00 zł, wydatki na 

opracowanie projektu budowlanego dla budowy odcinka sieci wodociągowej oraz kanalizacji 

sanitarnej w ul. Leśnej w Koniecpolu – 31.800,00 zł, wydatki na przyłącze energetyczne do 

budowanego obiektu sportowego – 3.142,40 zł, wydatki na bieżące utrzymanie uchodźców z 

Ukrainy – 10.000,00 zł. 

Zwiększono plan przychodów z tytułu wolnych środków o kwotę 699.872,40 zł. Dokonano 

zmiany w jednym przedsięwzięciu pn. „Przebudowa zespołu sportowego w Koniecpolu – 

zaplecze sportowe z zagospodarowaniem” i zwiększono łączne nakłady finansowe limit roku 

2023 oraz limit zobowiązań o kwotę 3.142,40 zł. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – czy ze strony radnych są pytania do tych zmian i czy 

wiemy jak długo ta pomoc dla Ukrainy? Póki co, to trwa. 

  

Radny Zbigniew Domoradzki – jest 500 tys. na oświetlenie i pytanie, czy do końca roku 

wystarczy tych pieniędzy, jeżeli oczywiście do końca roku ceny nie ulegną zmianie i czy 

będziemy wyłączać oświetlenie uliczne jesienią? Teraz włączamy oświetlenie uliczne na całą 

noc i czy na jesień planujemy je wyłączać? 

 

Burmistrz Ryszard Suliga – Panie Radny to nie jest tak, że tylko rada i mieszkańcy. Było 

mówione na początku, że system wyłączania oświetlenia ulicznego wprowadzamy na okres 

zimowy i wiosenny. Obecnie nie ma planu o wyłączaniu. Ile będziemy płacili za energię 

elektryczną to tego nikt nie wie. Przymierzamy się do tego, żeby wymienić wszystkie lampy 

na ledowe. Rada zostanie poinformowana w jaki sposób, żeby było to najtaniej.  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz - 500 tys. to jest duża kwota i oby to wystarczyło.  

Przystąpiono do głosowania. 

 

- Uchwała Nr LX/514/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 16 maja 2023r. w 

sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2023-2037 

Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LX/515/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 16 maja 2023r.   

w sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy na rok 2023.  

Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 
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Ad.4 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia LX 

  nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady LX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 15:00 do 15:18.        


